
 

 

Številka: 03200-18/2014-9 

Datum:   1. 12. 2014                                                                                                      K 2.točki  2. seje  

 

       

 

 

MESTNI SVET MOL                                                                                                    

Mestni trg 1                                                                                                                    

1000  Ljubljana 

 

 

 

Zadeva: Ustno vprašanje 

 

 

Na podlagi 98. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana v imenu Svetniškega kluba NSi postavljam 

županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje:  

V zvezi z športnim parkom spodnje Črnuče nas zanimajo naslednja vprašanja: 

1.  Kaj se dogaja z javno-zasebnim partnerstvom (JZS) na tem projektu? Kako je z nameravano 

realizacijo JZS in gospodom Šmucem? 

2. Kdo in kdaj  je pridobil gradbeno dovoljenje za posege v prostor? 

3. Kdo je vložil sredstva za obnovo (odbojkarsko igrišče, igrišče za košarko …)? Kolikšen je znašal 

znesek obnove? 

4. Kdo trenutno uporablja in oddaja v uporabo omenjene prostore? Kdo za to prejema plačilo ter kdo 

vse jih lahko uporablja? 

 

 

Prosim za ustni odgovor ter vas lepo pozdravljam,  

 

 

 

                                                                                                                                         

                                                                                                       Mojca Kucler Dolinar, 

                                                                                                       vodja Svetniškega kluba NSi 
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